
Zápis z 6. schůze osadního výboru ze dne 21.5.2022                                                                       

------------------------------------------------------------------------------------------- 

Přítomni: M. Gaper, P. Petříková, M. Kalášek, B. Gaperová 

Omluven: L. Krátký ml. 

Program: 

1. Stav na účtu a pokladny k 30.4.2022, členské příspěvky 2022, daňové přiznání spolku 

2. Příprava a schválení žádosti o Veřejnou finanční podporu na OÚ Tehov na dětský den s termínem 

podání do 31.5.2022 

3. Příprava na sportovní akce: nohejbalový turnaj, Běh osadou a turnaj stolní tenis 

4. Osadní hřiště  

5. Různé 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

1. Stav na účtu u ČSOB k 30.4. 2022 = 80 995,58 Kč a stav pokladny ke stejnému dni je 4 679,- Kč. 

Celkem 85 674,58 Kč. 

2. M. Gaper předložil ke schválení žádost na čtvrtou VFP pro letošní rok na dětský den, který bude 

27.8.2022 ve výši 4 500,- Kč.  

Výsledky hlasování: pro: 4 proti: 0 zdržel: 0                                                                                          

Dodatečná informace: žádost podal M. Gaper na OÚ Tehov 25.5.2022 

3.  M. Gaper informoval členy OV, že příprava na plánované sportovní akce probíhá bez problému. 

Všechny sportovní ceny jsou nakoupeny a připraveny. Na turnaj ve stolním tenisu si budeme opět 

pronajímat mobilní WC. Zajistí M. Kulišťák.                                                                                                   

Při běhu osadou se bude opět podávat občerstvení (točené pivo a limonáda). Zajišťují M. Kulišťák a 

L. Gaper.   

4. M. Gaper informoval o stavu osadního hřiště. Podle informace od D. Hloucha z OÚ Tehov, zatím 

nemáme nové stanovisko od paní Zelené z Životního prostředí v Říčanech. Slíbil s ní o tom znovu 

promluvit.  

J. Kričfalušiová informovala, že jsme od OÚ Všestary dostali nabídku na možnost pronájmu 

obecního pozemku na stavbu osadního hřiště.  

Na základě této skutečnosti M. Gaper připravil žádost na OÚ Všestary a plnou moc pro                              

J. Kričfalušiovou pro podání žádosti na OÚ Všestary.                                                                                      

M. Gaper navrhnul sportovní skupinu pro řešení technických záležitostí okolo naší žádosti a 

případné stavby osadního hřiště ve složení: M. Gaper, L. Čejka, J. Hruška a J. Kričfalušiová.              

Hlasování o schválení žádosti na pronájem pozemku, plné moci a sportovní skupině.                            

Výsledky hlasování: pro: 4 proti: 0 zdržel: 0                                                                                               

Dodatečná informace: žádost podala J. Kričfalušiová na OÚ Všestary 25.5.2022 

       5.  Různé - M. Gaper prověří možnost opětovného přistavování kontejneru na BIO Odpad z TS Tehov.  

                        - OV děkuje všem účastníků dnešní brigády (21.5.2022) za dobře odvedenou práci.                                                                               

V Praze dne 30. 5. 2022 

 

Zapsal: šerif Milan Gaper 


